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PROTOKÓŁ Nr LV/18 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 4 października 2018 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. obsługi biura Rady – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 17.50 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia LV 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 

10 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecni na sesji radni zostali usprawiedliwieni.  

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski, 

Sekretarz Gminy – Pani Agata Szcześniak, Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda, 

dyrektorzy szkół i przedszkoli z terenu Gminy Kwidzyn (wg. listy obecności), 

przedstawiciel międzygminnego oddziału ZNP w Kwidzynie Pani Katarzyna Wejnert, 

pełnomocik Wójta ds. oświaty Pani Eliza Ponikowska, radny powiatu Pan Tomasz 

Świerczek oraz pracownicy merytoryczni urzędu. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na LV obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych, gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji.  Nie zgłoszono żadnych wniosków 
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w związku z czym poddał pod głosowanie porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie (10 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Informacja z działalności placówek oświatowych i wychowawczych w roku 

szkolnym 2017/2018. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie Statutu Gminy Kwidzyn, 

2) w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kwidzyn z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2019. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z LIV sesji Rady Gminy. 

9. Wolne wnioski.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z LIV sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

 poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 10 głosami „za”. 

 

Ad. 4.  Interpelacje i zapytania. 

- nie zgłoszono 

 

Ad.5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  
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Pani Wójt Ewa Nowogrodzka ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności  

za okres od dnia 12 września 2018 roku do 4 października 2018 roku. Poinformowała  

o wydarzeniach, spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między 

sesjami: 

12 września 2018r. – w Szkole Podstawowej w Tychnowach odbyła się kontynuacja 

„Narodowego Czytania” Przedwiośnia. 

13 września 2018r. - przekazanie sprzętu dla jednostek OSP zakupionego z Funduszu 

Sprawiedliwości. 

14 września 2018r. - spotkanie z podatnikiem w sprawie spłaty zadłużenia. Tego samego 

dnia wzięcie udziału w zakończeniu inicjatywny lokalnej w Marezie, które poprowadził 

Pan Łukasz Rzepczyński – pracownik Muzeum w Kwidzynie.  

17 września 2018r.- uczestniczenie w obchodach z okazji 79 rocznicy agresji ZSRR  

na Polskę. 

18 września 2018r. - uczestniczenie za zaproszenie Marszalka Województwa Pomorskiego 

Mieczysława Struka w premierze filmu „Kamerdyner” w Gdańsku. 

20 września 2018r. – spotkanie w Starostwie Powiatowym w Kwidzynie  

z przedstawicielami poszczególnych gmin w sprawie projektu dotyczącego realizacji 

szczepień przeciw wirusowi HPV w latach 2017-2019. 

21 września 2018r.- spotkanie z przedstawicielkami wszystkich Kół Gospodyń Wiejskich  

z terenu Gminy i przekazanie wydanej publikacji „Powiślański Stół Bożonarodeniowy”. 

26 września 2018r. – wzięcie udziału w pokazie pilarzy w Marezie. Uczestniczenie  

w spotkaniu w Nebrowie i degustacji powideł nebrowskich. 

25 września 2018r. - w Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – Technologicznym gościł 

członek Zarządu Województwa Pomorskiego Pan Ryszard Świlski, gdzie nastąpiło 

uroczyste podpisanie umów na montaż instalacji Odnawialnych Źródeł Energii  

(w proejkcie udział wzięły 4 gminy: Kwidzyn, Sadlinki, Gardeja i Ryjewo). Wartość całego 

projektu 9 826 441,10 zł, a dofinansowanie 8 255 193,17 zł. 

27 września 2018r.- wzięcie udziału w otwarciu Klubu Seniora 50+ w Sadlinkach tj. 

„Centrum Usług Integracji Społecznej w Gminie Sadlinki”. 

28 września 2018r.- uczestniczenie w 10-leciu zespołu „Dąbkowiacy”. 
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Pani Wójt przypomniała, że jutro tj. 5 października 2018r. o godz. 16.00  

w Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – Technologicznym odbędzie się spotkanie 

informacyjne w sprawie Krajowego Programu „Czyste Powietrze”. 

Poinformowała także o rozstrzygnięciu III przetargu na „Budowę kładki”  

w Brachlewie za kwotę 899 000 zł. Nastąpiło także otwarcie trzech ofert w II przetargu  

na budowę kolejnego odcinka ścieżki pieszo – rowerowej w Rozpędzinach (540 m). Trwa 

sprawdzanie dokumenacji.  

 

Stan radnych 11 (do obrad dołączył Piotr Spaczyński) 

 

Ad. 6. Informacja z działalności placówek oświatowych i wychowawczych w roku 

szkolnym 2017/2018. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon poprosił Dyrektorów placówek 

oświatowych i wychowawczych o zabranie głosu i przedstawienie informacji.  

SZKOŁA PODSTAWOWA W RAKOWCU 

Pan Marek Szuwarowski - Dyrektor szkoły przedstawił informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

SZKOŁA PODSTAWOWA W LICZU 

Pani Stanisława Gadomska – Dyrektor szkoły złożyła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2017/2018. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.. 

 

SZKOŁA PODSTAWOWA W KORZENIEWIE 

Pani Alina Urbańska – Dyrektor szkoły złożyła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2017/2018  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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SZKOŁA PODSTAWOWA W JANOWIE 

Pełniący obowiązki Dyrektora szkoły Pan Marek Strociak przedstawił informację  

o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018..  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

SZKOŁA PODSTAWOWA W TYCHNOWACH 

Pani Zofia Szreder - Strąk – Dyrektor szkoły zreferowała informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

SZKOŁA PODSTAWOWA W NOWYM DWORZE 

Pani Jolanta Bryczkowska – Dyrektor szkoły przedstawiła informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PRZEDSZKOLE W KORZENIEWIE 

Pani Marzena Laskowska - Dyrektor przedszkola złożyła informację na temat 

działalności wychowawczo - dydaktycznej  za rok 2017/2018.  

Informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

NIEPUBLICZNE PRZEDSZKOLE W MAREZIE 

Pani Bożena Majkut – Dyrektor przedszkola przedstawiła informację na temat 

działalności wychowawczo – dydaktycznej przedszkola w roku 2017/2018. 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

CENTRUM EDUKACJI EKOLOGICZNEJ W BRACHLEWIE 

 Pani Dyrektor Bożena Kulik przypomniała, że szkoła istnieje od 2000 roku  

i powtała z inicjatywy Gminy Kwidzyn na bazie starej szkoły podstawowej. Organem 
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założycielkim była Fundacja Oświata w Kwidzynie, a obecnie sprawuje Kwidzyńskie 

Stowarzyszenie Oświatowe. Przekazała, że Centrum Edukacji Ekologicznej otrzymuje  

na swoją działalność dotację z Gminy Kwidzyn i Miasta Kwidzyn. W roku ubiegłym  

placówkę odwiedziło łącznie 1 300 uczniów z opiekunami, w tym z Gminy Kwidzyn 360 

uczniów z opiekunami. W „Zielonej Szkole” w ramach poniesionej opłaty uczniowie mają 

zapewnione całodzienne wyżywienie, nocleg, zajęcia ekologiczne i przyrodnicze oraz 

opiekę wychowawców. Pani Dyrektor poinformowala także o działalności placówki  

w okresie wakacyjnym dodając, że funkcjonuje ona także jako świetlica, gdzie odbywają 

się warsztaty dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Kwidzyn, a ponadto zebrania 

wiejskie i spotkania szkoleniowe rolników.  

 

Pani Katarzyna Wejnert – Przedstawiciel Międzygminnego Oddziału ZNP 

Pani Wejnert przekazała, że ma przyjemnośc po raz ostatni uczestniczyć  na sesji 

Rady w tej roli, dziękując za dobrze układającą się wpółpracę z władzą wykonawczą  

i uchwałodwaczą Gminy. Pogratulowała dyrektorom wspaniałych władarzy szkół, 

nauczycieli i uczniów. 

Przewodniczący Rady oraz Wójt Gminy Kwidzyn złożyli wszystkim dyrektorom, 

pracownikom administracji i obsługi podziękowania za efektywną pracę, podkreślając, 

że pełnią niezwykle ważną rolę w procesie kształcenia oraz wychowania dzieci  

i młodzieży w naszej gminie. Pani Wojt podziękowała dyrektorom za dwuletnią 

realizację projektu „Kompetenetni = gotowni na lepszą przyszłość”, dzięki któremu 

wszystkie placówki wzbogaciły się o pomoce dydaktyczne i są wyposażane  

na najwyższym poziomie.  Dyrektorzy szkół oraz pełnomocnik ds. oświaty złożyli  

na ręce Pani Wójt Ewy Nowogrodzkiej i Przewodniczącego Rady Pana Henryka Ordona 

statuetki w podziękowaniu za przychylność i wspieranie oświaty w mijającej kadencji 

2014-2018.  

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie Statutu Gminy Kwidzyn. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  
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Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 11 głosami „za” nadając jej numer LV/377/18. W głosowaniu udział 

wzięło 11 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

2) w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kwidzyn z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

na rok 2019. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 11 głosami „za” nadając jej numer LV/377/18. W głosowaniu udział 

wzięło 11 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z LIV sesji Rady Gminy. 

 Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Michalski. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 Przewodniczacy Rady zawnioskował o postawienie lampy oświetleniowej  

w miejscu, gdzie znajduje się gminny śmietnik w Korzeniewie.  

 

 

Ad.9. Wolne wnioski.   

Radna Katarzyna Rublewska zapytała jaki jest status reklamacji złożonej na 

chodnik w Nowym Dworze (węższy chodnik po lewej stronie jadąc w kierunku Nowego 

Dworu). 

Sołtys sołectwa Rakowiec, Pani Elżbieta Szczukowska zawnioskowała o właściwe 

skierowanie luster drogowych, które zostały zamontowane na ul. Ogrodowej i Pawlickiej 

(skierowanie na drogę w stronę osób dojeżdzających z Pawlic z Rakowca). 



8 

 

 Sołtys sołectwa Korzeniewa, Pani Renata Krupa zawnioskowała o postawienie 

wiaty przystankowej na ul. Kwiatowej w Marezie dla dzieci oczekujących na autobus 

szkolny.  

Radna Katarzyna Rublewska zapytała o Powiślańskie Szlaki Rowerowe,  

co z realizacją odcinków w Pastwie i Marezie? Pani Wójt odpowiedziała, że były dwa 

przetargi i dwukrotnie została złożona oferta, która przewyższa wartość, którą 

dysponujemy o 2 000 000 zł (tylko na ten odcinek). Przetarg został unieważniony.  

W listopadzie zastanowimy się nad ogłoszeniem kolejnego przetargu. Rozważamy 

możliwość ogłoszenia przetargu na całość zadania. Udało się rozstrzygnąć przetarg  

na krótki odcinek w centrum Marezy. 

Radny Jerzy Tumiłowicz zaprosił wszystkich obecnych oraz mieszkańców Gminy 

- w imieniu całego zespołu Traktor Team na drugi Półmaraton, który odbędzie się  

6 października przy Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – Technologicznym w Górkach.  

Radny Bogdan Muchowski zawnioskował o postawienie znaku ograniczającego 

prędkość od strony Dankowa w kierunku drogi gminnej w Górkach. 

Radny Stanisław Wudarczyk zapytał o realizację budowy oświetlenia na między 

wale w Lipiankach. Odpowiedzi udzielił Zastepca Wojta informując, że kilka dni temu 

została podpisana umowa i nastąpiło przekazanie placu budowy. W ciągu najbliższych 

2-3 tygodni wykonawca powinien wejść na teren budowy. Termin realizacji tego 

zadania został wyznaczony do połowy grudnia 2018r.  

Przewodniczacy Rady zgłosił, że w Korzeniewie na ul. Ceglanej po uroczystości 

„Cud nad Wisłą” w przystanku autobusowym zostały wybite wszystkie szyby i do dzisiaj 

nie zostały wstawione. Zawnioskował też o umieszczenie znaku przejścia dla pieszych 

oraz namalowania pasów przejścia z ul. Ceglanej na ul. Kwidzyńską. Zawnioskował także 

o ułożenie płytek od strony Kwidzyna po prawej stronie, gdzie często powstaje błoto  

i jest to kłopotliwe dla dzieci i uczniów. 

 

 

Ad. 10. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w LV sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 
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PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. obsługi biura Rady       Przewodniczący Rady

     
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon  
 
 
 

 


